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Enkel fråga kring kvalitén på Attendo AB:s äldreboenden 
 
Vi har under den senaste tiden kunnat läsa om flera oroväckande nyheter kring Attendo, bland 
annat i Stockholm där chefer åtalas för brott mot lagen om meddelarskydd. I Uppsala där man 
nyligen valt att säga upp avtalet med Attendo på grund av omfattande fusk. Vi har vid flera 
tillfällen här i Linköping sett tydliga exempel där Attendo AB inte kunnat säkerställa och ge den 
omsorg vi som kommun ställer krav på och som den äldre borde haft rätt till, trots detta får 
Attendo fortsatt bedriva äldreomsorg i Linköping.  
 
Med anledning av detta har jag tre frågor till äldrenämndens ordförande,  
Liselotte Fager.  
 

• Har Liselotte Fager fortsatt förtroende för Attendo AB? 
• Kan du garantera att Attendo AB ger de äldre den omsorg som vi som kommun kräver i 

avtalen med bolaget och som den äldre har rätt att få?  
• Anser ordförande att Attendo AB bedriver en god omsorg för den äldre i Linköping? 

 

Mikael Sanfridson (S) 
Oppositionsråd  
 
 


